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Motion – Fler intäktskällor till
ungdomsföreningar

Det är viktigt att ungdomsverksamheterna som idrottsföreningarna bedriver i Gävle kommun
fungerar väl. Därför bör fler intäktskällor skapas för att säkerställa att så många unga som
möjligt får en chans att uppfylla sina drömmar. Samtidigt bör idrottsföreningar involveras
tydligare i vårt gemensamma arbete för ett tryggare Gävle.

Det är viktigt att ungdomsverksamheterna som idrottsföreningarna bedriver i Gävle kommun
fungerar väl. Därför bör kultur- och fritidsnämnden skapa förutsättningar för fler inkomstkällor.
Nyligen presenterade Brynäs IF att Gavlerinken byter namn till Monitor ERP Arena vilket ger
ett välkommet tillskott till Brynäs IF samtidigt som ett företag i Gävleborgsregionen har fått
chansen att marknadsföra sig. Andra föreningar bör också få tillgång till denna inkomstkälla,
men då Gävle kommun fortfarande äger de aktuella fastigheterna bör inkomsterna villkoras
till ungdomsverksamheten.

Med anledning av ovanstående yrkar vi att kommunstyrelsen föreslår
kommunfullmäktige

att uppdra åt kultur- och fritidsnämnden att, tillsammans med Gavlefastigheter,
försälja namnrättigheterna på Gavlehovshallen, Gavlevallen och Fjärran Höjder
och att inkomsterna för detta går till de idrottsföreningars ungdomsverksamhet
som bedriver verksamhet i respektive fastighet.
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